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Referat fra ekstraordinær generalforsamling
onsdag d. 30. november 2022

Næstformand, Henrik Sørensen bød kl. 1900 velkommen til den ekstraordinært indkaldte generalforsamling i
cafeteriets lokaler i Vestamager Hallen.

Efter at have sikre sig at de fremmødte have fået kaffe, øl eller vand gik Henrik Sørensen straks videre til
dagsordenensførste punkt.

t.Valg af dirigent

På vegne af en enig bestyrelse indstillede Henrik Sørensen Willy Rasmussen som dirigent. Willy har to
gange tidligere først klubben sikkert gennem generalforsamlingerne, og har indstilles derfor også denne
gang

Henrik Sørensen kunne hurtigt konstatere, at Willy Rasmussen blev valgt uden modkandidater

Ordet blev herefter overladt til dirigenten

Dirigenten startede med at sikre sig, at der var fundet en referent og et stemmeudvalg. Referent var Mads

Jonshøj og stemmeudvalget blev fundet blandt de tilstedeværende deltagere. Ellen Bremholm, der fungerer

som kasserer i klubben, fik denne opgave

Slutteligt konstaterede dirigenten, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet senest 14 dage før nemlig

den 15. november på klubbens hjemmeside som vedtægterne foreskriver

Generalforsamlingen kunne derfor gennemføres

Inden dirigenten fortsatte til dagsordenens pkt. 2, oplyste han, at der var 21 stemmeberettigede her af, var

ingen fuldmagter

2. Ændringsforslag til vedtægterne

Bestyrelsen havde indstillet til en ændring af vedtægternes $3

$ 3, stk. 3. Kun fremmødte aktive medlemmer, som ikke er i restance, har stemmeret, medmindre der er
afgivet en fuldmagt.
ændres til
$ 3, stk. 3. Kun fremmødte aktive medlemmer som ikke er i restance, har stemmeret.
Motivation for ændringen:
Med ændringsforslaget er der ikke længere en tvist om, hvor mange fuldmagter en stemmeberettiget kan
møde op med på generalforsamlingen. Samtidig er det bestyrelsens ønske. at afstemninger på fremtidige
generalforsamlinger, afgøres af det tilstedeværende demokrati, og ikke af den eller de personer, der var
været bedst til at indsamle fuldmagter forud for generalforsamlingen.

Dermed sikres det, at man kun kan gøre sin indflydelse gældende ved at prioritere generalforsamlingen



og møde op

Efterfølgende var der kommet et ændringsforslag med følgende ordlyd, der præciserede hvem og hvordan

der fremadrettet kan stemmes

Ny $3, stk. 3: Stemmeret har alle aktive medlemmer fra de er fyldt 15 år, der har været medlem af

foreningen i mindst en måned og ikke er i kontingentrestance. Stemmeretten for medlemmer under

15 år udøves afen forælder. Der kan kun stemmes ved personligt fremmøde

Dirigenten spurgte om der var bemærkninger eller spørgsmål fra generalforsamlingen

Der var en god debat, hvor en forælder tilkendegav, at han mente, der skulle være mulighed for at tage l

5 stk. fuldmagter med i tilfælde af sygdom eller anden fravær

Dirigenten bemærkede herefter at det jf. vedtægterne kræver 2/3 flertal blandt de afgivne gyldige

stemmer for at en vedtægtsændring kan besluttes

Herefter blev der stemt

For: 18

Imod: 3

Hverken for eller imod: Ingen

Dirigenten kunne dermed konstatere at forslaget var stemt hjem med mere end 2/3 og hermed vedtaget

3.Generalforsamlingens accept til, at bestyrelsen undersøger muligheden for at oprette et ApS, der kan stå
for driften af 1. senior.

Dirigenten gav indledningsvist ordet til næstformand Henrik Sørensen, der forklarede nærmere omkring
tankerne bag pkt. 3.

Henrik Sørensen forklarede kort, at bestyrelsen længe havde gået med tanker om at undersøge muligheden
for at oprette et ApS, der kan stå for driften af 1. senior. Bestyrelsen ville dog gerne sikre sig
generalforsamlingens mandat til at undersøge denne mulighed nærmere, og hvad det kræver.
Derfor afsøger bestyrelsen alene mandatet til at undersøge muligheden for at oprette et ApS. Er der ikke
opbakning behøver bestyrelsen ikke bruge tid på at undersøge det nærmere.

Sidst men ikke mindst slog Henrik Sørensen fast, at en eventuel oprettelse af et ApS kun kan besluttes på en
senere generalforsamling.

Spørgsmål: Hvordan tænkes økonomien administreret i et sådant setup?

Svar Henrik: Der tænkes indskud evt. over en årrække fra moderklubben, indtil APS. bærer sig selv, og
herefter kan give "afkast" til moderklubben. Der skal ligeledes være repræsentanterfra moderklubben, samt
beskyttelse mod overtagelse i APS. Dog skal vi huske at der intet erfastlagt og vi kun beder om lov til at
arbejde med det.



Dirigenten konstaterede at der ikke var andre bemærkninger. Der kunne derfor stemmes:

For: 21

Imod: ingen
Hverken for eller imod: Ingen

Hermed kunne dirigenten afslutte den ekstraordinære generalforsamling samt takke for god ro og orden

Referat er d. 2. december underskrevet og godkendt af

Dirigent Willy Rasmussen


